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Protokół nr VIII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 października 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 września 2024 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:39 tego 

samego dnia. Obrady odbyły się w sali MGOK w Lwówku, ul. Al. E. Sczanieckiej 56. 

 

Porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok. 

10. Projekt uchwały w sprawie: Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

11. Projekt uchwały w sprawie: wniesienia nieruchomości w formie aportu do spółki Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. 

12. Projekt uchwały w sprawie: odwołania Skarbnika Gminy Lwówek. 

13. Projekt uchwały w sprawie: powołania Skarbnika Gminy Lwówek. 

14. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 1. Otwarcie obrad nadzwyczajnej (VIII) sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady Piotr Przewoźny, otwierając obrady VIII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku, powitał radnych, burmistrza, skarbnika, pracownika biura Rady oraz innych 

przybyłych na sesję. Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak przypomniał, że zgodnie 

z ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych (Dz. U. z 2018 r., poz. 130), sesje Rady są nagrywane i transmitowane w Internecie. 

Transmisja obejmuje obszar sali sesyjnej. W związku z powyższym, wejście na salę sesyjną jest 

jednoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację wizerunku w Internecie oraz na jego 

przetwarzanie. Osoby uczestniczące w obradach sesji biorą pełną odpowiedzialność 

za wypowiedzi oraz prezentowane przez siebie materiały i inne treści. Szczegółowe informacje 

dotyczące przetwarzania danych osobowych podczas Sesji Rady Miejskiej w Lwówku znajdują 

się na stronie BIP Gminy Lwówek, w zakładce „Ochrona Danych Osobowych”. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

W obradach VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 14 radnych na ustawowy 

15-osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania 

uchwał. Nieobecną jest Monika Marszałkiewicz. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z VII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował o wyłożeniu i możliwości zapoznania się w biurze Rady 

Miejskiej z projektem protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej oraz przypomniał, że projekt był 

także dostępny w materiałach zamieszczonych na portalu eSesja. Przewodniczący stwierdził, 

że do projektu protokołu nie wpłynęły żadne uwagi ani propozycje zmian, dlatego poprosił 

radnych o przyjęcie protokołu w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, Aleksandra 

Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Monika Marszałkiewicz 

 

Protokół z VII sesji Rady Miejskiej w Lwówku radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 14 głosami ZA. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował radnych, że wcześniej otrzymali porządek obrad VIII sesji 

i zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś poprawki? 

Zmiany w porządku obrad zgłosił Burmistrz, który wnioskował o: 

1) wycofanie z porządku obrad punktu 11 w brzmieniu „Projekt uchwały w sprawie: wniesienia 

nieruchomości w formie aportu do spółki Zakład Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. 

z o.o.” oraz uaktualnienie numeracji pozostałych punktów porządku obrad, z uwzględnieniem 

wprowadzonych zmian. 

 

 W związku z wnioskiem o zmianę porządku obrad przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wycofania z porządku obrad punktu 11 w brzmieniu „Projekt uchwały w sprawie: wniesienia 

nieruchomości w formie aportu do spółki Zakład Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o.” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip Ratajczak, Aleksandra 

Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian Zambrzycki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Monika Marszałkiewicz 

 

Projekt uchwały w sprawie: wniesienia nieruchomości w formie aportu do spółki Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o.” został wycofany z porządku obrad 14 głosami 

„ZA”. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok. 

10. Projekt uchwały w sprawie: Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

11. Projekt uchwały w sprawie: odwołania Skarbnika Gminy Lwówek. 

12. Projekt uchwały w sprawie: powołania Skarbnika Gminy Lwówek. 

13. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU Z PRACY 

MIĘDZYSESYJNEJ ZA OKRES OD 26.09.2024 r. DO 28.10.2024 r. 

„W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżur w każdy poniedziałek zgodnie z ustalonym 

harmonogramem. Podczas dyżuru spotkałem się z radnymi, pracownikami urzędu oraz 

mieszkańcami gminy. Spotkałem się również z Panem burmistrzem i Panem sekretarzem, 

omawiając sprawy bieżące oraz ustaliłem porządek i termin odbycia VIII Sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

1. W dniu 05.10.2024 r. na zaproszenie MSKF Wielkopolska i Szkoły Podstawowej 

im. E. Sczanieckiej w Lwówku oraz Szkoły Podstawowej w Posadowie wziąłem udział 

w 45 Biegu Powstańczym wręczając medale i upominki uczestnikom. 

2. W tym samym dniu złożyliśmy wiązankę kwiatów pod Krzyżem Powstańczym. 

3. Na zaproszenie kierownika OSiR Lwówek w dniu 05.10.2024 r. wręczałem medale oraz 

nagrody biegaczom Lwóweckiej Dziesiątki.  

4. Na dzień 17.10.2024 r. zwołałem wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady. 

5. W dniu 24.10.2024 r. na zaproszenie Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób 

z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło Lwówek uczestniczyłem w XXIII 

Wojewódzkim Przeglądzie Grup Teatralnych Osób Niepełnosprawnych.  

 

W minionym okresie więcej prac dodatkowych nie było”. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 27.09.2024 R. DO 28.10.2024 R. 

Burmistrz spotkał się z: 

− p. Henrykiem Huzar przedstawicielem Organizacji Piękny Zachód w sprawie współpracy 

gminy w organizowanych na terenie gminy Pniewy imprezach, 

− p. Mikołajem Szafer w sprawie inwestycji na terenie gminy – turbiny wiatrowe, 

− p. Pauliną Maślak przedstawicielem Wielkopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska w sprawie omówienia protokołu kontroli sprawozdania dot. gospodarowania 

nieczystościami ciekłymi, 

− p. Jackiem Hajdasz przedstawicielem Centrum Hajdasz w sprawie warunków najmu 

świetlicy w Zębowie w celu prowadzenia zajęć tanecznych dla dzieci, 

− przedstawicielem firmy Mentor w sprawie ubezpieczenia mienia, 
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− p. Sergiuszem Stryszak kierownikiem Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Sielinku 

w sprawie harmonogramu pracy punktu doradztwa na terenie gminy Lwówek. 

 

Burmistrz wziął udział w:  

− spotkaniu rady budowy oczyszczalni ścieków w Lwówku, 

− sesji naukowej – Wielkopolanie w walkach o Niepodległość 1918-1920, 

− wręczaniu medali podczas XLV Biegu Powstańczego, 

− wizytacji budowy hali sportowej w Zębowie, 

− uroczystościach pasowania na ucznia wraz z otwarciem siłowni zewnętrznej w Zespole 

Szkoły Podstawowej i Przedszkola w Posadowie, 

− spotkaniu rady budowy kanalizacji deszczowej i sanitarnej w Józefowie i Lwówku, 

− spotkaniu z emerytowanymi nauczycielami z okazji Dnia Edukacji Narodowej, 

− uroczystości pasowania na ucznia w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

w Zębowie, 

− spotkaniu z Starostą Nowotomyskim w sprawie drogi Lwówek – Opalenica, 

− wręczeniu nagród podczas XXII Wojewódzkiego Przeglądu Grup Teatralnych Osób 

Niepełnosprawnych, 

− spotkaniu roboczym w sprawie stacji uzdatniania wody we Władysławowie, 

− w odbiorze drogi we Władysławowie. 

 

W imieniu Burmistrza, Sekretarz wziął udział w:  

− wernisażu wystawy „Emilia Sczaniecka - przodowniczka pracy organicznej” 

w Pakosławiu. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

− (77) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia dochodów 

i wydatków tytułem otrzymanych dotacji celowych w kwocie ogólnej 41 000,00 zł. 

Dokonano również przeniesień w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji 

budżetowej, 

− (78) w sprawie wyznaczenia nauczyciela do zastępowania dyrektora Zespołu Szkoły 

Podstawowej i Przedszkola im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu podczas jego 

nieobecności. 
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Ogłoszono / Rozstrzygnięto przetarg na:  

1. „Odbudowa i przebudowa stawu w Bródkach, gm. Lwówek” w formule „zaprojektuj 

i wybuduj”.  

Termin składania ofert do 25.10.2024 r. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie między sesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

W trakcie obrad VIII sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 

rok. 

Burmistrz omawiając projekt przedmiotowej uchwały przedstawił propozycje stawek 

podatku od nieruchomości, które wynoszą: 

1) od gruntów: 

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – 1,30 zł od 1 m² powierzchni, 

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi 

jezior i zbiorników sztucznych – 6,84 zł od 1 ha powierzchni, 

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 0,73 zł od 1 m² powierzchni, 

d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 

9 października 2015 r. o rewitalizacji (tekst jednolity: Dz. U. z 2024 r. poz. 278), 

i położonych na terenach, dla których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę 

o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia 

wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym 

czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego - 4,51 zł od 1 m2 

powierzchni; 

2) od budynków lub ich części: 

a) mieszkalnych – 1,19 zł od 1 m² powierzchni użytkowej, 

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 

lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej –30,00 zł od 1 m² 

powierzchni użytkowej, 
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c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym – 14,50 zł od 1 m² powierzchni użytkowej, 

d) związanych z udzieleniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 

leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 6,95 zł od 1 m² 

powierzchni użytkowej, 

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 11,00 zł od 1 m² powierzchni 

użytkowej; 

3) od budowli – 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3–7 ustawy 

z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych. 

 

Przewodniczący zwracając się do Radnych zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

O zabranie głosu poprosił Filip Ratajczak, który w imieniu Klubu Nowe Perspektywy 

Lwówka zgłosił poprawkę dotyczącą zmiany stawki podatku od budynków mieszkalnych ze 

stawki 1,19 zł za m2 na 1,14 zł za m2 wskazując, iż stawka zaproponowana przez Burmistrza jest 

maksymalną możliwą wartością i stanowi zbyt duże obciążenie dla mieszkańców gminy, którzy 

narażeni są na podwyżki cen w innych obszarach takich jak energia, żywność czy usługi 

komunalne. Radni z Klubu uważają, że każde zminimalizowanie podwyżki ma sens, proponując 

podwyżkę zgodną z trendem propozycji rządu, tj. o 3,48 % więcej niż w roku bieżącym.  

Radny Filip Ratajczak zgłosił także drugą poprawkę dotyczącą stawki podatku od 

budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej ze 

stawki 30,00 zł na stawkę 29,27 zł. Jako konieczność zminimalizowania podwyżki Radny wskazał 

ryzyko związane z przeniesieniem przez przedsiębiorców działalności do gmin oferujących 

bardziej korzystne warunki. Radny dodał, że w gminie Lwówek nie ma zbyt wiele firm, dlatego 

ważnym jest, aby wspierać istniejące przedsiębiorstwa i zapewnić stabilność lokalnego rynku 

pracy i dostęp do usług.   

Radna Gabriela Woźna zwracając się do Klubu Nowe Perspektywy Lwówka zapytała, ile 

mieszkaniec zaoszczędzi, jeżeli Rada przyjmie zaproponowane poprawki? 

Radny Filip Ratajczak odpowiedział, że rocznie mieszkaniec zaoszczędzi 5 zł. 

Burmistrz zabierając głos wyjaśnił, że o ile dla mieszkańca wzrost podatku o 5 zł nie 

będzie odczuwalny tak wpływy do budżetu gminy z wszystkich nieruchomości będą stanowiły 

kwotę, którą będzie można przeznaczyć na kolejne inwestycje.  
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Radna Aleksandra Serrarens zwróciła uwagę, że przyjmując poprawkę 2 pozwolimy 

przedsiębiorcom zaoszczędzić 54.000 zł.  

Radny Piotr Wojciechowski stwierdził, że każdy chciałby płacić jak najmniej jednak 

należy pamiętać, że owszem zwiększyły się koszty życia, ale także zwiększyło się minimalne 

wynagrodzenie. Radny wspomniał, że w przypadku podatku rolnego stawkę określa GUS jednak 

ta stawka nijak ma się do obowiązujących na rynku cen. 

Radny Filip Ratajczak stwierdził, że dla mieszkańca każda oszczędność, nawet 5 zł jest 

ważna. Radny przedstawił analizę wysokości stawek w gminach ościennych, z której wynika, że 

tylko w gminie Miedzichowo i Lwówek stawka podatku od budynków mieszkalnych jest na 

maksymalnym poziomie. Natomiast jeśli chodzi o podatek od budynków związanych 

z prowadzeniem działalności gospodarczej tylko gmina Nowy Tomyśl ma stawkę wyższą. Radny 

uważa, że przyjmując wyższe stawki podatku nie pozyskamy na naszym terenie nowych 

przedsiębiorców.  

Burmistrz odnosząc się do dyskusji stwierdził, że gmina, aby się rozwijać musi dbać o 

swoje dochody. 

Rada Aleksandra Serrarens stwierdziła, że gmina Lwówek jest mało konkurencyjna 

w stosunku do gmin sąsiednich, które mają więcej do zaoferowania mieszkańcom, a mimo to ma 

najwyższe podatki.  

W związku z zakończoną dyskusją przewodniczący zarządził głosowanie. 

W trakcie dyskusji nad projektem uchwały na posiedzenie przybyła Radna Monika 

Marszałkiewicz, zatem w obradach uczestniczy 15 Radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia poprawki do projektu uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości 

na 2025 rok polegającej na zmianie w §1 ust. 2 punkt a stawki podatku z 1,19 zł od m2 na 1,14 zł 

od 1m2. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Filip Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Damian 

Zambrzycki. 
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PRZECIW (9) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Jan Trzybiński. 

 

Poprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 

2025 rok polegająca na zmianie w §1 ust. 2 punkt a stawki podatku z 1,19 zł od m2 na 1,14 zł od 

1m2.Została odrzucona 9 głosami przeciw, przy 5 głosach za oraz 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia poprawki do projektu uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości 

na 2025 rok polegającej na zmianie w §1 ust. 2 punkt b stawki podatku z 30,00 zł od m2 na 

29,27 zł od 1m2. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Filip Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Damian 

Zambrzycki. 

 

PRZECIW (9) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Jan Trzybiński. 

 

Poprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 

2025 rok polegająca na zmianie w §1 ust. 2 punkt b stawki podatku z 30,00 zł od m2 na 29,27 zł 

od 1m2.Została odrzucona 9 głosami „PRZECIW”, przy 5 głosach „ZA” oraz 1 głosie 

„WSTRZYMUJĄCYM SIĘ”. 
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W wyniku odrzucenia poprawek do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia uchwały w wersji zaproponowanej przez Burmistrza.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Filip Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan 

Trzybiński, Damian Zambrzycki 

 

Uchwałę nr VIII/44/2024 w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok 

radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 9 głosami „ZA” przy 6 głosach 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok. 

 Burmistrz przedstawiając projekt przedmiotowej uchwały zaproponował, aby w roku 

2025 utrzymać stawki na dotychczasowym poziomie.  

 Przewodniczący Rady zwracając się do Radnych zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? W związku z brakiem uwag po odczytaniu przez 

wiceprzewodniczącego Rady opinii z wspólnego posiedzenia stałych komisji Radni przystąpili do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na 2025 rok. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr VIII/45/2024 w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami 

„ZA”. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 10. Projekt uchwały w sprawie: Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

 Burmistrz omawiając projekt przedmiotowej uchwały wyjaśnił, że program stanowiący 

załącznik do uchwały podlegał konsultacjom podczas których nie zgłoszono żadnych uwag. Na 

wniosek Radnych złożony i przegłosowany podczas wspólnego posiedzenia komisji środki 

przeznaczone na Program zwiększono do 160.000 zł. 

 Przewodniczący Rady zwracając się do Radnych zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? W związku z brakiem uwag po odczytaniu przez 

wiceprzewodniczącego Rady opinii z wspólnego posiedzenia stałych komisji Radni przystąpili do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr VIII/46/2024 w sprawie: Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami „ZA”. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: odwołania Skarbnika Gminy Lwówek. 

 Burmistrz omawiając projekt przedmiotowej uchwały poinformował, że wpłynął do niego 

wniosek Pani Krystyny Kaczmarek o odwołanie z funkcji Skarbnika Gminy, w związku 

z uzyskaniem przez zainteresowaną uprawnień emerytalnych i zamiarem przejścia na emeryturę. 

W związku z tym, że decyzję o odwołaniu i powołaniu Skarbnika podejmuje Rada koniecznym 

jest w tym przypadku podjęcie stosownej uchwały. 

 Przewodniczący Rady zwracając się do Radnych zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? W związku z brakiem uwag po odczytaniu przez 

wiceprzewodniczącego Rady opinii z wspólnego posiedzenia stałych komisji Radni przystąpili do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: odwołania Skarbnika Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 
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Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr VIII/47/2024 w sprawie: odwołania Skarbnika Gminy Lwówek radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami „ZA”. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: powołania Skarbnika Gminy Lwówek. 

 Burmistrz omawiając projekt przedmiotowej uchwały wyjaśnił, że w związku 

z odwołaniem skarbnika Gminy koniecznym jest powołanie nowego Skarbnika, którym miałaby 

zostać Pani Krystyna Kaczmarek, spełniająca wymogi formalne oraz posiadająca doświadczenie 

zawodowe.  

 Przewodniczący Rady zwracając się do Radnych zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? W związku z brakiem uwag po odczytaniu przez 

wiceprzewodniczącego Rady opinii z wspólnego posiedzenia stałych komisji Radni przystąpili do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: powołania Skarbnika Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr VIII/48/2024 w sprawie: powołania Skarbnika Gminy Lwówek radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami „ZA”. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Ad. 13. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Budżet miasta i gminy został zwiększony po stronie dochodów o kwotę 1 701 916,45 zł 

oraz po stronie wydatków o kwotę 1 940 316,45 zł. 

Zmiany dotyczą: 

DOCHODÓW: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe § 2100 

środki z Funduszu Pomocy - kwota 29.140,00 (środki z F-szu Pomocy na zadania oświatowe). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 020, rozdział 02001 Obwody łowieckie - kwota 9.500,00 

§ 0750 wpływy z dzierżawy – kwota 9.500,00 (wpływy z dzierżawy obwodów łowieckich - 

Lasy Państwowe Poznań i Szczecin). 

3. Umniejszenie planu dochodów w dz. 600, rozdział 60004 Lokalny transport zbiorowy, § 2010 

Dotacja celowa – kwota 34,11 (Pismo Wojewody Wlkp.). 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 0620 

wpływy z opłat za zezwolenia i opłaty ewidencyjne - kwota 4.000,00 (zajęcie pasa 

drogowego). 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 700, rozdział 70005 Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami, § 0920 wpływy z odsetek – kwota 700,00 (odsetki od nieterminowych 

wpłat). 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 750, rozdział 75011 Urzędy wojewódzkie, § 2010 Dotacja 

celowa - kwota 10.396,00 (Pismo Wojewody Wlkp. – z przeznaczeniem na zadania 

administracji rządowej). 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 750, rozdział 75095 Pozostała działalność, § 2100 Środki 

z Funduszu Pomocy – kwota 292,54 (nadawanie nr PESEL obywatelom Ukrainy). 

8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80101 szkoły podstawowe, § 0690 wpływy 

z różnych opłat – kwota 100,00 (opłaty za wydanie duplikatu legitymacji szkolnych). 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80104 Przedszkola, § 0660 opłata stała – 

kwota 11.000,00 oraz § 0670 wpłaty za wyżywienie – kwota 45.000,00 (Pismo Dyrektora 

Przedszkola w Lwówku). 

10. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe, § 2010 

Dotacja celowa – kwota 288.400,00 z przeznaczeniem na sfinansowanie bonu energetycznego 

oraz kosztów jego obsługi (Pismo Wojewody Wlkp.).  

11. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85228 Usługi opiekuńcze, § 2360 Dochody 

j.s.t. – kwota 100,00 (dochody j.s.t. z tyt. realizacji zadań administracji rządowej). 



16 

12. Zwiększenie planu dochodów w dz. 853, rozdział 85395 Pozostała działalność, § 2180 środki 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 – kwota 310,49 z przeznaczeniem na ref. podatku 

VAT. 

13. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, § 2010 

Dotacja celowa - kwota 226.510,00 (realizacja zadań adm. rządowej – świadczenia rodzinne) 

oraz § 2060 Dotacja celowa zw. z realizacją świadczenia wychowawczego - kwota 602,28 

(Pisma Wojewody Wlkp.). 

14. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85513 Składki na ubezp. zdrow., § 2010 

Dotacja celowa – kwota 10.500,00 (Pismo Wojewody Wlkp.) – ubezp. zdrowotne 

świadczeniobiorców. 

15. Przeniesienie w planie dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 855, rozdział 85516 System 

opieki nad dziećmi w wieku do lat 3, z § 0660 opłata stała – kwota 15.000,00 do § 0830 

wpływy z usług – kwota 15.000,00 oraz zwiększenie planu dochodów w § 0830 wpływy 

z usług – kwota 42.000,00 – analiza realizacji dochodów budżetu po sprawozdaniach za okres 

od III kwartałów 2024 roku oraz przewidywane wpływy z ZUS za pobyt dzieci w Żłobku - 

Pismo dyrektora Żłobka. 

16. Przeniesienie w planie dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 900, rozdział 90002 

Gospodarka odpadami komunalnymi z § 0910 wpływy z odsetek – kwota 2.000,00 do § 0640 

wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych – kwota 2.000,00 – analiza budżetu za III kwartał 

2024.r. 

17. Zwiększenie planu dochodów w dz. 900, rozdział 90095 pozostała działalność, § 0970 

wpływy z różnych dochodów – kwota 400,00 (wpływ kary administracyjnej za nierzetelne 

złożenie sprawozdania dot. wywozu nieczystości płynnych ze zbiorników bezodpływowych 

przez podmiot uprawniony). 

18. Przeniesienie w planie dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 921, rozdział 92109 Domy 

kultury, świetlice i kluby z § 0750 wpływy z dzierżawy – kwota 10.000,00 do § 0960 wpływy 

ze spadków i darowizn - kwota 10.000,00. (analiza wyk dochodów budżetowych). 

19. Zwiększenie planu dochodów w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe, § 0830 wpływy 

z usług – kwota 20.000,00 (Pismo Kierownika OSiR). 

20. Zwiększenie planu dochodów dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 2010 Dotacja 

celowa – kwota 774.082,30 z przeznaczeniem na wypłatę zwrotu producentom rolnym 

podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej. 
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21. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80153 Zapewnienie uczniom prawa do 

bezpłatnych podręczników, § 2010 Dotacja celowa - kwota 435,95 (Pismo Wojewody Wlkp.). 

22. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, § 2010 

Dotacja celowa - kwota 228.481,00 (Pismo Wojewody Wlkp.). 

 

WYDATKÓW: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie, w tym: 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe - kwota 23.935,00 w tym: 

§ 4750 wynagrodzenia nauczycieli - kwota 20.021,00 (ZSPiP Posadowo 8.773,00; SP Lwówek 

8.773,00; ZSPiP Pakosław 2.475,00). 

§ 4850 składki i inne pochodne od wynagrodzeń - kwota 3.914,00 (ZSPiP Posadowo 1.715,00; 

SP Lwówek 1.715,00; ZSPiP Pakosław 484,00). 

 

Rozdział 80104 Przedszkola - kwota 4.237,00 w tym: 

§ 4750 wynagrodzenia nauczycieli- kwota 3.544,00 (P-le Lwówek). 

§ 47850 składki i inne pochodne od wynagrodzeń- kwota 693,00 (P-le Lwówek). 

 

Rozdział 80113 Dowożenie uczniów do szkół,  

§ 4860 Pozostałe wydatki – kwota 968,00. 

Zwiększenia dokonuje się ze środków Funduszu Pomocy dla poszczególnych jednostek 

oświatowych celem realizacji zadań szkolnych dla dzieci z Ukrainy. 

2. Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60004 Lokalny transport zbiorowy, § 4210 

zakup materiałów – kwota 34,11 – rozliczenie dotacji (Pismo Wojewody Wlkp.). 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 6050 

wydatki inwestycyjne - kwota 11.000,00 dot. zadnia pn. „Przebudowa ul. Modrakowej 

w Lwówku” – nadzór budowlany. 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750, rozdział 75011 Urzędy wojewódzkie, § 4010 

Wynagrodzenia osobowe - kwota 10.396,00 (Pismo Wojewody Wlkp.) – dot. realizacji zadań 

z zakresu administracji rządowej – USC i ewidencja ludności. 

5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750, rozdział 75095 Pozostała działalność, § 4860 

Pozostałe wydatki z Funduszu Pomocy – kwota 292,54 (nadawanie nr PESEL obywatelom 

Ukrainy). 

6. Zmiany w planie wydatków w dz. 801, w tym: 

Umniejszenia: 

rozdział 80104 Przedszkola 
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§ 4140 wpłaty na PFRON – kwota 18.000,00. 

§ 4210 zakup mat. – kwota 4.000,00. 

 

Rozdział 80146 Dokształcanie nauczycieli: 

§ 4300 zakup usług – kwota 1.500,00. 

§ 4410 krajowe podróże służbowe- kwota 1.000,00. 

 

Zwiększenia: 

rozdział 80104 Przedszkola 

§ 3020 wydatki osobowe – kwota 3.000,00. 

§ 4220 zakup śr. żywności – kwota 45.000,00. 

§ 4260 zakup energii – kwota 5.000,00. 

§ 4280 zakup usług zdrowotnych – kwota 1.000,00. 

§ 4300 zakup usług pozost. – kwota 24.000,00. 

 

Rozdział 80146 Dokształcanie nauczycieli: 

§ 4210 zakup mat. – kwota 2.400,00. 

§ 4700 szkolenia - kwota 100,00. 

(Pismo Dyrektora Przedszkola w Lwówku celem realizacji bieżących zadań w Przedszkolu). 

7. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 801, rozdział 80113 

Dowożenie uczniów do szkół z § 4120 skł. FP – kwota 2.500,00 do § 4110 skł. ZUS - kwota 

2.500,00 - analiza wydatków budżetu. 

8. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 750, rozdział 75023 Urzędy 

gmin z § 4120 skł. FP – kwota 5.000,00 do § 4700 szkolenia – kwota 5.000,00 celem realizacji 

szkoleń pracowników do końca roku 2024.  

9. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 851, rozdział 85154 

Przeciwdziałanie alkoholizmowi z § 4300 zakup usług – kwota 15.000,00 do § 4210 zakup 

mat. – kwota 15.000,00 z przeznaczeniem na realizację programów profilaktycznych 

realizowanych w poszczególnych szkołach ze środków GKRPA. 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 710, rozdział 71095 pozostała działalność, § 4270 zakup 

usług remontowych – kwota 28.600,00 z przeznaczeniem na remont budynku gminnego. 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe w tym: 

§ 3110 świadczenia społeczne - kwota 280.000,00; § 4010 wynagrodzenia – kwota 4.600,00; 
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§ 4110 skł. ZUS - kwota 786,60; §4120 skł FP – kwota 112,70 oraz § 4210 zakup mat. – 

kwota 2.900,70 - całość z przeznaczeniem na sfinansowanie bonu energetycznego. 

12. Zwiększenie planu wydatków w dz. 853, rozdział 85395 Pozostała działalność, § 3110 

świadczenia społeczne - kwota 304,40 oraz § 4210 zakup mat. – kwota 6,09 – całość to środki 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na ref. podatku VAT. 

13. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85513 Składki na ubezp. zdrow., § 4130 

składki na ubezp. zdrow – kwota 10.500,00 (Pismo Wojewody Wlkp.) – ubezp. zdrowotne 

świadczeniobiorców. 

14. Zmiany w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej 

w dz. 852 pomoc społeczna: 

Umniejszenie: 

Rozdział 85219 Ośrodki Pomocy społecznej, § 4120 skł FP – kwota 5.000,00 oraz § 4260 

zakup energii - kwota 9.200,00. 

Rozdział 85228 Usługi opiekuńcze, § 4110 skł. ZUS – kwota 3.000,00, § 4170 wyn. 

bezosobowe - kwota 16.000,00 oraz § 4300 zakup usług – kwota 20.000,00. 

 

Zwiększenia: 

Rozdział 85202 Domy pomocy społecznej, § 4330 zakup usług – kwota 17.000,00. 

Rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe, § 3110 świadczenia społeczne - kwota 22.000,00. 

Rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej, § 4170 wyn. bezosobowe - kwota 1.200,00 oraz 

§ 4300 zakup usług – kwota 13.000,00. 

 

Pismo Kierownika MGOPS po analizie wykonania wydatków za III kwartał i celem dalszej 

realizacji bieżących zadań.  

15. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne § 3110 

świadczenia społeczne – kwota ogółem 227.112,28 w tym: kwota 226.510,00 (realizacja zadań 

adm. rządowej – świadczenia rodzinne) oraz realizacja świadczeń wychowawczych - kwota 

602,28 (Pisma Wojewody Wlkp.). 

16. Zwiększenie w planie wydatków w dz. 855, rozdział 85516 System opieki nad dziećmi 

w wieku do lat 3, § 4300 zakup usług – kwota 42.000,00 z przeznaczeniem na przygotowanie 

posiłków dla dzieci w Żłobku. 

17. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe - kwota ogółem 

99.300,00 z tego: 

§ 4110 skł. ZUS – kwota 13.000,00. 
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§ 4120 skł. FP - kwota 2.000,00. 

§ 4170 wynagr. bezosobowe - kwota 38.000,00. 

§ 4260 zakup energii – kwota 25.000,00. 

§ 4300 zakup usług – kwota 20.000,00. 

§ 4360 opłaty telekom.- kwota 1.300,00. 

Pismo Kierownika OSiR celem realizacji niezbędnych bieżących zadań jednostki. 

18. Zmiany w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu sołeckiego sołectwa Zębowo 

w dz. 921, rozdział 92195 Pozostała działalność, z § 4300 zakup usług – kwota 3.264,00 do 

§ 4210 zakup mat. – kwota 3.264,00 w zadaniu pn. „Kultywowanie tradycji wiejskich” - 

zmiana na wniosek. 

19.  Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Linie z zadania pn. „Modernizacja 

świetlicy wiejskiej” z dz. 921, rozdział 92109 z § 6050 wydatki inwestycyjne- kwota 8.900,00 

do zadania pn. „Poprawa estetyki wsi” w dz. 600, rozdział 60095 § 4210 zakup mat. – kwota 

8.900,00 – Uchwała zebrania wiejskiego nr 3/2024 z dnia 26.09.2024 r. 

20. Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Pawłówek z zadania pn. 

„Kultywowanie tradycji wiejskich” z dz. 921, rozdział 92195 z § 4210 zakup mat. – kwota 

648,00 do zadania pn. „Poprawa estetyki wsi” do dz. 600, rozdział 60095 § 4300 zakup usług 

– kwota 648,00 - Uchwała zebrania wiejskiego nr 2/2024 z dnia 9.10.2024 r. 

21. Zmiana w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Komorowo z zadania pn. „Poprawa 

estetyki wsi” z dz. 921, rozdział 92195 pozostała działalność, z § 4300 zakup usług – kwota 

3.468,00 do zadania pn. „Utrzymanie zieleni wiejskiej” do dz. 900, rozdział 90004, § 4300 

zakup usług – kwota 3.468,00 – Uchwała zebrania wiejskiego nr 2/2024 z dnia 2.09.2024 r. 

22. Zmiana w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu sołeckiego sołectwa Brody 

w zadaniu pn. „Doposażenie i utrzymanie biesiadnika” w dz. 921, rozdział 92195 z § 4300 

zakup usług – kwota 80,00 do § 4210 – kwota 80,00 – zmiana na wniosek. 

23. Zwiększenie planu wydatków dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność – kwota ogółem 

774.082,30, w tym: § 4430 rożne opłaty - kwota 758.904,22 oraz § 4170 wynagr. bezosobowe 

- kwota 15.000,00 i § 4300 zakup usług – kwota 178,08 - całość z przeznaczeniem na wypłatę 

zwrotu producentom rolnym podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej oraz koszty jego obsługi. 

24. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92120 Ochrona zabytków i opieka nad 

zabytkami, § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 10.000,00 rok 2024 oraz kwota 80.000,00 

- rok 2025 – całość dotyczy kosztów opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji 

i opracowania regulaminu Komitetu Rewitalizacji. Program ten stanowi jedyną podstawę 
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ubiegania się o dofinansowanie na projekty z zakresu rewitalizacji w ramach programu 

operacyjnego UE: Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027. 

25. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej, 

§ 6050 wydatki inwestycyjne - 100.000,00 na rok 2024 oraz kwota 200.000,00 na rok 2025 na 

zadanie pn. „Budowa budynku gospodarczo-magazynowego przy stadionie w Lwówku”. 

26. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801 rozdział 80153 Zapewnienie uczniom prawa do 

bezpłatnych podręczników, § 4240 zakup pomocy – kwota 431,64 oraz § 4300 zakup usług – 

kwota 4,21 – z przeznaczenie na zakup podręczników i koszty transportu – dot. ZSPiP 

Pakosław. 

27. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, § 3110 

świadczenia społeczne - kwota 228.481,00 z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń 

rodzinnych i pielęgnacyjnych – środki z dotacji. 

28. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne, § 2820 

Dotacja – kwota 2.000,00 – dotacja dla OSP Brody na utrzymanie gotowości bojowej.  

29. Zmiany w planie wydatków ZSPiP Zębowo w dz. 801, w tym: 

Umniejszenia: 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe: 

§ 4040 dodatkowe wyn. roczne - kwota 500,00 

§ 4410 krajowe podr. Słuzb. - kwota 1.300,00 

§ 4700 szkolenia – kwota 790,00 

§ 4800 dodatkowe wyn. roczne - kwota 1.500,00. 

Rozdział 80104 Przedszkola:  

§ 4240 zakup pomocy- kwota 3.000,00. 

 

Rozdział 80146 Dokształcanie nauczycieli: 

§ 4410 krajowe podr. Służbowe- kwota 976,00 

 

Zwiększenia: 

Rozdział 80101 szkoły podstawowe: 

§ 4300 zakup usług – kwota 7.090,00. 

Rozdział 80146 Dokształcanie nauczycieli: 

§ 4300 zakup usług – kwota 976,00. 

Pismo Dyrektora ZSPiP Zębowo celem realizacji niezbędnych zadań bieżących do końca 2024 

roku w zakresie usług pozostałych. 
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30. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, § 4300 zakup 

usług – kwota 7.000,00 - Pismo Dyrektora ZSPiP Zębowo celem zwiększenia planu wydatków 

na przeprowadzenie audytu energetycznego budynku Szkoły w Zębowie. 

31. Zwiększenie planu wydatków w dz. 700, rozdział 70001 Zakład gospodarki mieszkaniowej, 

§ 6210 Dotacja celowa inwestycyjna – kwota 15.300,00 na montaż instalacji odgromowej na 

budynku w Koninie. 

32. Zmiany w planie wydatków jednostek oświatowych w dz. 801, rozdział 80153 Zapewnienie 

uczniom prawa do bezpłatnych podręczników: 

Zwiększenia:  

§ 4240 zakup pomocy - kwota 665,56 (Szkoła Chmielinko). 

§ 4300 zakup usług – kwota 6,65 (Szkoła Chmielinko). 

Umniejszenia: 

§ 4240 zakup pomocy – kwota 665,56 (Szkoła Zębowo 204,24; Szkoła posadowo 79,76; 

Szkoła Pakosław 180,44; Szkoła Lwówek 201,12). 

§ 4300 zakup usług – kwota 6,65 (Szkoła Zębowo 2,04; Szkoła posadowo 0,80; Szkoła 

Pakosław 1,80; Szkoła Lwówek 2,01). 

 

Analiza wykorzystania dotacji na podręczniki wg Jednostek oświatowych. 

33. Zmiany w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Bródki, w zadaniu pn. 

„Kultywowanie tradycji wiejskich” w dz. 921, 92195 z § 4300 zakup usług – kwota 451,00 do 

§ 4210 zakup mat. – kwota 451,00 oraz w zadaniu pn. „Utrzymanie i doposażenie sali 

wiejskiej” w dz. 921, 92109 z § 4300 zakup usług – kwota 4.000,00 do § 4210 zakup mat. – 

kwota 4.000,00. Przeniesienie planu wydatków z dz. 900, 90003 z § 4300 zakup usług 

z zadania pn. „Utrzymanie czystości” – kwota 1.000,00 a także przeniesienie planu wydatków 

z dz. 900, 90004 z § 4210 zakup mat. – kwota 96,00 z zadania pn. „Utrzymanie zieleni” - 

całość przenosimy do dz. 921, 92109 do 4210 zakup mat. – kwota 1.096,00 do zadania pn. 

„Utrzymanie i doposażenie Sali wiejskiej”. Uchwała zebrania wiejskiego nr 3/2024 z dnia 

10.09.2024 r. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu.  

 Radny Andrzej Basiński poprosił o wyjaśnienie czego dotyczy audyt energetyczny 

w ZSPiP w Zębowie. 

 Burmistrz wyjaśnił, że jest to związane z konkursem ogłoszonym przez rząd, który 

umożliwi ograniczenie zużycia energii nawet do 60%, jednak, aby przystąpić do konkursu i starać 
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się o dofinansowanie muszą być spełnione pewne warunki min. audyt energetyczny. Do 

przeprowadzenia audytu konieczne będzie podpisanie umowy z firmą zewnętrzną specjalizującą 

się w tej dziedzinie.  

 Radny Damian Zambrzycki zapytał, czy do konkursu mogłyby być zgłoszone także sale 

wiejskie? 

 Burmistrz wyjaśnił, że pod względem kryterium najwięcej punktów otrzymują jednostki 

oświatowe, dlatego podjęto decyzję, że najpierw do konkursu zostaną zgłoszone wybrane szkoły.  

 W związku z brakiem dalszych pytań, po odczytaniu przez wiceprzewodniczącego Rady 

opinii z wspólnego posiedzenia stałych komisji Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr VIII/49/2024 zmieniającą uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmiana WPF jest konsekwencją przyjętej zmiany 

uchwały budżetowej.  
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Wiceprzewodniczący przedstawił opinię Stałych Komisji Rady: „Projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lwówek radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli do wiadomości”. Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos.  

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr VIII/50/2024 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Odpowiedzi na interpelacje.  

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 16. Wolne głosy i wnioski.  

 Burmistrz przedstawił informacje o wysokości maksymalnej stawki stanowiącej podstawę 

do ustalenia wysokości podatku rolnego. Burmistrz zwracając się do działających Klubów 

Radnych poprosił o opinię w sprawie ustalenia stawki podatku rolnego tj. przyjęcia maksymalnej 

stawki lub zastosowania zniżki, co wiąże się z wystąpieniem do WIR o stosowną opinię oraz 

przygotowaniem projektu uchwały. 

 Radna Agnieszka Liszkowska-Hała przedstawiła problem zgłaszany przez mieszkańców 

ul. Wiśniowej dotyczący bezpieczeństwa mieszkańców w tej części miasta związany 
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z nieprzestrzeganiem przez kierowców dozwolonej prędkości oraz nieprawidłowym parkowaniem 

pojazdów co utrudnia przejazd. Radna zapytała o możliwość rozwiązania przedstawionego 

problemu poprzez zamontowanie na ul. Wiśniowej progu zwalniającego. 

 Burmistrz wyjaśnił, że problem nieprzestrzegania prędkości przez kierowców jest 

problemem ogólno-gminny natomiast jeśli chodzi o montaż progów zwalniających należy 

sprawdzić, czy takie progi na ul. Wiśniowej mogłyby być zamontowane ze względu na przebieg 

trasy autobusowej. Odnosząc się do złego parkowania aut Burmistrz zaproponował, aby każde 

takie wykroczenie mieszkańcy zgłaszali odpowiednim służbom, czyli Policji.  

 Radny Damian Zambrzycki zapytał na jakim etapie jest przebudowa drogi w Chmielinku. 

Burmistrz wyjaśnił, że firma wykonująca roboty zadeklarowała, że do końca roku asfalt zostanie 

położony.  

 Radna Aleksandra Serrarens złożyła do Burmistrza wniosek o zmianę godzin pracy urzędu. 

Burmistrz odpowiadając na wniosek stwierdził, że w najbliższym czasie nie planuje zmiany 

organizacji pracy Urzędu.  

 Radny Piotr Wojciechowski zapytał, czy wpłynęła do Burmistrza jakaś skarga 

mieszkańców dotycząca godzin pracy urzędu? 

 Burmistrz odpowiedział, że nigdy żadna skarga mieszkańców nie wpłynęła. 

 

Ad. 17. Zamknięcie obrad nadzwyczajnej (VIII) sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Po wyczerpaniu porządku obrad VIII sesji przewodniczący Rady Piotr Przewoźny zamknął 

obrady, wypowiadając słowa: „Zamykam obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku”. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący 

/-/ Estera Puk        Rady Miejskiej w Lwówku  

                /-/ Piotr Przewoźny 

 

 


